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Närvarande : Svante Friberg, Maria Green, Maud Johnson, Inger Karlsson, Kim Widman, 
Caroline Schmidt, Rose-Marie Ehn 
 
§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat  
 
§2 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkännes 
 
§3 Val av justeringsmän 
 
Maria Green och Inger Karlsson 
 
§4 Föregående mötesprotokoll 
 
Svante har kollat priset på elektroniskt dörrlås ca 3500 kr- 4000 kr kostar det. Det beslutas 
att vi köper in ett sådant som placeras på ytterdörren och att vi köper in 2 nya låscylindrar 
till köksdörren och innerdörren till stugan. Eftersom det finns ca 50 dörrnycklar i omlopp är 
det hög tid att vi byter ut cylindrarna och börjar om från början med utdelning av nycklar. 
Svante ombesörjer inköp och montering. 
  
§5 Ordförandes rapport 
 
Låscylindern på gamla sekretariatet är nu utbytt, nyckel finns i säkerhetsskåpet  
Efter samtal med VA-avd på Enköpings kommun har de nu berättat att entreprenören som 
ska gräva ner nya vattenledningarna kommer börja med detta vecka 32 eller 33 ( eller 
kanske 34 ) 
 
§6 Kassörens rapport 
 
Kassan är oförändrad  
 
§7 Inkommande/utgående post 
 
Brev från kommunen om att bygglovet som vi fick 2014 ( en tillbyggnad mellan gamla 
sekretariatet och träningsrummet var planerat men blev aldrig av ) nu har gått ut. 
 
§8 Rapport från utskotten 



 
8.1 Tävling 
 
Höstens tävlingar rullar på och verkar gå bra när det gäller planeringen 
 
8.2 Utbildning 
 
Linda Lindholm lämnar utskottet och Sara Karlsson tar över, ett möte med Sara planeras in 
så att vi kan prata ihop oss med henne om framtidens utbildningar osv. 
 
8.3 Organisation & PR 
 
Nya medaljer/priser har beställts. Styrelsen tycker inte PR ska behöva jaga sponsorer men 
hör företag av sig tar vi gärna emot priser ! Ullis kommer även titta på/uppdatera infotavlan 
på klubben 
 
8.4 Köket 
 
Köket rullar på, vill gärna att TL informerar i tid om hur många som ska äta osv inför 
tävlingar. 
 
8.5 Anläggning 
 
Börje får uppdraget att prata med diverse banker och liknande som sponsrar föreningar med 
pengar för tex belysning och liknande. 
 
8.6 Skydd 
 
Inget att rapportera  
 
8.7 Rally 
 
Inget att rapportera  
 
8.8 Samhällsnyttiga hundar 
 
Inget att rapportera  
 
§9 Övriga frågor 
 
   
§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande                                                             Vid protokollet 
Svante Friberg                                                         Svante Friberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare                                                           Justerare 
Maria Green                                                     Inger Karlsson 


